	國立中央大學     學年度第    學期員工子女教育補助費申請表

NCU    Academic Year    Semester Faculty/Staff Dependent Education Subsidy Application Form

	姓名

Name
	
	服務
單位
Dept./

Institute
	
	職稱

Position/Title
	
	身分
證號

ID No.
	
	蓋章

Stamp
	(勿蓋職章/No job stamp)

	子女姓名
Name of Dependent(s)
	就讀學校

Name of School Attending
	年級

Grade
	公立

Public
	私立

Private
	日間

Regular
	夜間部/進修部

Night School
	高中(含)以上繳驗證明文件

Validated credential is needed for senior high school and above
	申請金額

Amount of subsidy Applied for

	身分證字號

ID Number
	
	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	·  繳費收據
Payment Receipt
	

	
	
	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	·  繳費收據 

Payment Receipt
	

	
	
	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	·  繳費收據 

Payment Receipt
	

	
	
	
	
	
	
	
	
	

	合計申請金額：         萬       仟     佰元正

Total Amount of Subsidy Applied for: NT$                        

	核准補助金額：         萬       仟     佰元正（本欄由審核單位填寫）
Amount of Subsidy Approved: NT$                         (To be filled out by the Audit Unit)

	附註/Notes：

1.請領子女教育補助費應檢附證件：高中(職)以上繳驗繳費收據正本，國中(含)以下免繳驗。
To apply for subsidy to students attending high school and college/university, please attach the original payment receipt, which is not required if you are applying for subsidy to students attending elementary school or junior high school.
2.公教人員子女有下列情形之一者，不得申請/Subsidy application is not allowed when one of the following situations occur:
  Conditions for application:

 (1)子女以未婚且無職業需仰賴申請人扶養者為限。如子女於註冊前6個月，繼續從事經常性工作，且平均每月所得超過勞工基本工資者，不得申請補助。
    The dependents should be unmarried, unemployed and need to be supported by applicants.  If the dependents engage in regular work of which the average income of the first 6 months exceed the monthly basic wages, they shall be considered as employed and become ineligible for the subsidy.
 (2)未具學籍之學校或補習班學生、選讀生、公費生或已領取其他政府之補助或減免學雜費者，不得請領補助。
    Application is not allowed for the students who attending schools or cram schools without official registration, or for those who are studying selected courses at public or private schools acquiring other subsidies or tuition waiver from the government.
 (3)申請補助以各級學校所規定之修業年限為準，轉學、轉系、重考、留級或重修，均不得重複請領。
    The application of subsidy should be submitted upon the regulation of study period of schools apply for the subsidy, If there’s transferring of school or major, reexamination, repetition, or any other readmission purposes, the application won’t be allowed.
3.夫妻同為軍公教人員者，其子女教育補助費應自行協調由一方申領。

If husband and wife are both civil servants, only one can apply for this subsidy. 
4.其他相關規定請參考人事室網頁－各項補助申請/子女教育補助/補助標準表。

For more information, please visit the Personnel Office’s webpage: NCU Subsidy, Dependent Education Subsidy, Standards for dependent education subsidy.
5.子女教育補助支給數額/Subvention for dependent education subsidy:  

區分
大學暨獨立學院
University & College

五專後二年，二、三專
2-yr, 3-yr College (last 2 yrs of 5-yr Junior College Program)

五專前三年
First 3 yrs of 5-yr Junior College Program

高中
Senior High School

高職
Vocational Senior High School

國中
Junior High School

國小
Elementary School
公立
Public

私立
Private

夜間部
Night School

公立
Public

私立
Private

夜間部
Night School

公立
Public

私立
Private

公立
Public

私立
Private

公  立
Public

私  立
Private

實用技能班
Practical Skills Class

公私立
Public & Private
公私立
Public & Private
支給數額
Subvention
13600

35800

14300

10000

28000

14300

7700

20800

3800

13500

3200

18900

1500

500

500



	人事單位/Personnel Office
	會計單位/Accounting Office
	校長(或授權人)/President (or Authorizer)

	
	
	


